



上接 D16 版

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Contains financial data for various assets and liabilities.

法定代表人: 魏国岳 主管会计工作负责人: 陈建业 会计机构负责人: 匡健军

母公司资产负债表 2010年12月31日

编制单位: 万福集团股份有限公司

单位: 元 币种: 人民币

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Continuation of financial data from the previous table.

法定代表人: 魏国岳 主管会计工作负责人: 陈建业 会计机构负责人: 匡健军

合并利润表 2010年1-12月

单位: 元 币种: 人民币

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Contains profit and loss data.

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Contains profit and loss data.

本期发生同一控制下企业合并的, 被合并方在合并前实现的净利润为: -32,262.60元。

法定代表人: 魏国岳 主管会计工作负责人: 陈建业 会计机构负责人: 匡健军

母公司利润表 2010年1-12月

单位: 元 币种: 人民币

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Contains profit and loss data.

法定代表人: 魏国岳 主管会计工作负责人: 陈建业 会计机构负责人: 匡健军

合并现金流量表 2010年1-12月

单位: 元 币种: 人民币

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Contains cash flow data.

法定代表人: 魏国岳 主管会计工作负责人: 陈建业 会计机构负责人: 匡健军

母公司现金流量表 2010年1-12月

单位: 元 币种: 人民币

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Continuation of cash flow data.

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Contains cash flow data.

法定代表人: 魏国岳 主管会计工作负责人: 陈建业 会计机构负责人: 匡健军

合并所有者权益变动表 2010年1-12月

单位: 元 币种: 人民币

Table with 4 columns: Item, Amount, Amount, Amount. Contains equity data.

9.3.2 会计估计变更
9.4 本报告期无前期会计差错更正。
9.5 企业合并及合并财务报表
9.5.1 本期新纳入合并范围的主体和本期不再纳入合并范围的主体
9.5.1.1 本期新纳入合并范围的子公司、特殊目的主体、通过受托经营或承租等方式形成控制权的经营实体

Table with 3 columns: Name, End of Period Net Assets, Current Period Net Profit. Contains subsidiary data.

9.5.1.2 本期不再纳入合并范围的子公司、特殊目的主体、通过受托经营或承租等方式形成控制权的主体

Table with 3 columns: Name, Disposal Net Assets, Initial Disposal Net Profit. Contains subsidiary data.

9.5.2 本期发生的同一控制下企业合并

Table with 5 columns: Combined Party, Subsidiary, Control, Combined Period Income, Combined Period Net Profit. Contains acquisition data.

单位: 元 币种: 人民币

合并所有者权益变动表 2010年1-12月

单位: 元 币种: 人民币

Table with 10 columns: Item, Realized Capital, Capital Reserve, etc. Contains detailed equity data.

单位: 元 币种: 人民币

上年所有者权益变动表

Table with 10 columns: Item, Realized Capital, Capital Reserve, etc. Contains detailed equity data for the previous year.

单位: 元 币种: 人民币

合并所有者权益变动表 2010年1-12月

单位: 元 币种: 人民币

Table with 10 columns: Item, Realized Capital, Capital Reserve, etc. Contains detailed equity data.

单位: 元 币种: 人民币

上年所有者权益变动表

Table with 10 columns: Item, Realized Capital, Capital Reserve, etc. Contains detailed equity data for the previous year.